
PROTOKÓŁ Nr LXXXI/2024

z przebiegu LXXXI sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku,

która odbyła się w dniu 25 kwietnia 2024 r.

od godziny 1200 do 1246 w Sali nr 9 Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Obecni:

 Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku - lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

 Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzysk,

 Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy Wyrzysk,

 Kamila Bąk – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

 Ireneusz Subczyński – Radca Prawny.

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

 Adam Smełsz - Inspektor ds. informatyki.

Inni goście:

 Sołtysi - lista obecności stanowiąca załącznik nr 2,

 Przewodniczący Zarządu Osiedli w Wyrzysku – lista obecności stanowiąca załącznik nr 3,

Przedkładam następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku sesji.

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej.

6. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2024 r.;

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na 

lata 2024-2034;

3) zwolnienia z podatku od nieruchomości na terenie Gminy Wyrzysk;

4) przystąpienia do sporządzania planu ogólnego gminy Wyrzysk;

5) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości;
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6) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiących własność Gminy Wyrzysk 

położonych w obrębie Osiek nad Notecią, Rzęszkowo i miasto Wyrzysk służebnością 

przesyłu; 

7) uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy 

Wyrzysk na lata 2024-2029;

8) zasad i  trybu postępowania o udzielenie spółkom wodnym dotacji  z  budżetu Gminy 

Wyrzysk i sposobu jej rozliczania;

9) określenia  zasad  udzielania  dotacji  na  sfinansowanie  prac  konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.

7. Sprawozdanie Kierownika Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyrzysku 

z działalności ośrodka za 2023 rok oraz potrzeb pomocy społecznej.

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w rodzinie oraz 

ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2021-2023 za 2023 rok. 

9. Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach  podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym.

10. Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządu Osiedli.

11. Wolne głosy.

12. Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad 1. Otwarcie sesji.

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku – Roman 

Łuka, który na wstępie bardzo serdecznie przywitał zaproszonych gości.

Ad 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady stwierdził, że w chwili otwarcia w obradach uczestniczyło 15 radnych, 

tj. 98,3 % ustawowego składu rady (na dzień dzisiejszy). Nieobecny Piotr Wiesław Radwański. 

Ad 3. Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący Rady przedstawił poszczególne punkty porządku obrad. 

W  dalszej  części  Przewodniczący  obrad  zapytał,  czy  są  jakieś  wnioski  do  przedstawionego 

porządku obrad.

Kamila Bąk - Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk poprosiła o wprowadzenie w głównym punkcie 

6,  jako  podpunkt  10  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2024-2026. 
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W związku z powyższym Przewodniczący obrad  zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku 

obrad wraz z zaproponowanymi zmianami. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

Ad.4  Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.

Przewodniczący Rady  zaproponował, aby protokoły z poprzednich sesji zostały przyjęte bez ich 

wcześniejszego odczytywania, ponieważ były dostępne do wglądu w Biurze Rady.

Głosowanie w sprawie  przyjęcia protokołu z LXXVIII Sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, która 

odbyła się w dniu 16 lutego 2024 r.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

Głosowanie w sprawie  przyjęcia  protokołu z  LXXIX Sesji  Rady Miejskiej  w Wyrzysku,  która 

odbyła się w dniu 14 marca 2024 r.
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Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

Głosowanie  w sprawie  przyjęcia  protokołu  z  LXXX Sesji  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku,  która 

odbyła się w dniu 4 kwietnia 2024 r.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

Ad.  5.  Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym 

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady – Roman Łuka powiedział, że takie sprawozdanie zostało sporządzone przez 

Burmistrza  Wyrzyska  i  przekazane  do wszystkich  radnych.  W związku z  tym Przewodniczący 

obrad zapytał, czy ktoś z obecnych radnych chciałby zabrać głos.

Nie podjęto dyskusji. 

Ad 6. Rozpatrzenie projektu uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2024 r.;

Przewodniczący Rady – Roman Łuka otworzył dyskusję nad danym punktem. 
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Głos zabrał Radca Prawny – Ireneusz Subczyński, który powiedział, że chciałaby poinformować, iż 

w międzyczasie, czyli dnia 22 kwietnia br. Pan Marszałek Sejmu ogłosił tekst jednolity ustawy

o  samorządzie  gminnym,  poprzez  obwieszczenie.  Dlatego  też,  nie  było  możliwości  żeby  już 

podczas  posiedzeń  Komisji  został  zmieniony  publikator  ustawy  o  samorządzie  gminnym.

W związku z tym we wszystkich projektach uchwał, gdzie w podstawach prawnych zapisana jest  

ustawa o samorządzie gminnym, oznaczenie tekstu jednolitego ustawy o samorządzie gminnym 

zmienia się z oznaczenia Dziennika Ustaw i publikatora z 2023 roku pozycja 40 na publikator 2024 

rok pozycja 609. Dotyczy to tych wszystkich podstaw prawnych w tych uchwałach, gdzie została 

przytoczona  ustawa  o  samorządzie  gminnym.  Natomiast  to  w  żadnym  wypadku  nie  zmienia 

podstawy prawnej, a jest to tylko w kwestii wyjaśnienia, aby nie było wątpliwości, iż w projektach 

została zapisana inna podstawa prawna.  Dotyczy to tylko zmiany technicznej. 

Przewodniczący Rady – Roman Łuka zapytał radnych, czy sprawa jest jasna?

Radny Stefan Wełniak powiedział,  że rozumie, iż te zmiany dotyczą uchwały w sprawie zmian

w budżecie.

Radca  Prawny  –  Ireneusz  Subczyński powiedział,  że  dotyczy  to  wszystkich  uchwał,  gdzie

w podstawie prawnej została podana ustawa o samorządzie gminnym. W związku z tym w nawiasie 

zostało wskazane – Dz. U. z 2023 r. poz. 40, a powinno być Dz. U. z  2024 r. poz. 609. 

Przewodniczący Rady – Roman Łuka w związku z brakiem dalszych wątpliwości otworzył dyskusję 

nad danym punktem. 

Radny Stefan Wełniak powiedział, że w zmianach w budżecie został zawarty zapis dotyczący dzieci 

z Ukrainy. W związku z tym radny zapytał, czy jest wiadomo ile dzieci korzysta z tego?

Teresa Mikołajczak - Skarbnik Gminy odpowiedziała, że jest to bardzo ruchoma liczba i nie ma tam 

dużo dzieci, gdyż jest ich około 40. Dotyczy to dotacji zarówno na zadania z zakresu oświaty, jak

i realizowanych przez Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. Natomiast Państwo Radni

w uchwale budżetowej dali upoważnienie dla burmistrza do wprowadzania tego typu zmian, a w 

związku z nieobecnością Pani Burmistrz, takie zapisy znalazły się w omawianej uchwale.  Dotyczy 

to środków jakie gmina uzyskuje na bieżąco i nie są to duże sumy, gdyż dotyczą kilkutysięcznych 

kwot w porównaniu do całości budżetu.  

Radny Piotr Banach zapytał, na jakim etapie jest wypłata akcyzy za paliwo dla rolników?

Teresa Mikołajczak - Skarbnik Gminy odpowiedziała, że w dniu 23 kwietnia br. została przekazana 

decyzja, a w ślad za otrzymaniem tej decyzji zostali Państwo o tym poinformowani w zakresie  

autopoprawek. W związku z tym najprawdopodobniej pieniądze już w tym tygodniu, czy do końca 

miesiąca trafią na konta wnioskujących.  
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Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji nad projektem uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2024 rok. 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach, 

które odbyły się w dniu 24 kwietnia 2024 r.

Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie  Gminy 

Wyrzysk na 2024 r. wraz z autopoprawką.

Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (12)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W obecności  14 radnych –  12 głosami  „za”,  przy 2  głosach ,,wstrzymujących”  Rada podjęła 

uchwałę Nr LXXXI/720/2024, która stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 

2024-2034;

Przewodniczący Rady – Roman Łuka otworzył dyskusję nad danym punktem.

Nie podjęto dyskusji.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji nad projektem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 2024-

2034.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach, 

które odbyły się w dniu 24 kwietnia 2024 r.
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Przewodniczący  obrad zarządził  głosowanie  nad  uchwałą zmieniającą  uchwałę  w  sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 2024-2034 wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (12)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman 

Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W obecności  14 radnych –  12 głosami  „za”,  przy 2  głosach ,,wstrzymujących”  Rada podjęła 

uchwałę Nr LXXXI/721/2024, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

3) zwolnienia z podatku od nieruchomości na terenie Gminy Wyrzysk;

Przewodniczący Rady – Roman Łuka otworzył dyskusję nad danym punktem.

Nie podjęto dyskusji.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji nad projektem uchwały 

w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości na terenie Gminy Wyrzysk.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach, 

które odbyły się w dniu 24 kwietnia 2024 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w nad uchwałą w sprawie  zwolnienia z podatku od 

nieruchomości na terenie Gminy Wyrzysk wraz z autopoprawką.

 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
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ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W obecności 14 radnych – 14 głosami „za” Rada podjęła uchwałę Nr LXXXI/722/2024,  która 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

4) przystąpienia do sporządzania planu ogólnego gminy Wyrzysk;

Przewodniczący Rady – Roman Łuka otworzył dyskusję nad danym punktem.

Nie podjęto dyskusji.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji nad projektem uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzania planu ogólnego gminy Wyrzysk.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach, 

które odbyły się w dniu 24 kwietnia 2024 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w nad uchwałą w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzania planu ogólnego gminy Wyrzysk wraz z autopoprawką. 

 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański
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W obecności 14 radnych – 14 głosami „za” Rada podjęła uchwałę Nr LXXXI/723/2024, która 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

5) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości;

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad ww. punktem.

Nie podjęto dyskusji.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach, 

które odbyły się w dniu 24 kwietnia 2024 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny nieruchomości.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W obecności 14 radnych – 14 głosami „za”  Rada podjęła uchwałę Nr LXXXI/724/2024, która 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

6)  wyrażenia  zgody  na  obciążenie  nieruchomości  stanowiących  własność  Gminy  Wyrzysk 

położonych w obrębie Osiek nad Notecią, Rzęszkowo i miasto Wyrzysk służebnością przesyłu; 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad ww. punktem. 

Nie podjęto dyskusji.
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Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji nad projektem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiących własność Gminy Wyrzysk 

położonych w obrębie Osiek nad Notecią, Rzęszkowo i miasto Wyrzysk służebnością przesyłu.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach, 

które odbyły się w dniu 24 kwietnia 2024 r. 

Przewodniczący  obrad zarządził  głosowanie  w  nad  uchwałą  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 

obciążenie nieruchomości stanowiących własność Gminy Wyrzysk położonych w obrębie Osiek 

nad Notecią, Rzęszkowo i miasto Wyrzysk służebnością przesyłu wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W obecności 14 radnych – 14 głosami „za”  Rada podjęła uchwałę Nr LXXXI/725/2024, która 

stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

7)  uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy 

Wyrzysk na lata 2024-2029;

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad ww. punktem. 

Nie podjęto dyskusji.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji nad projektem uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy 

Wyrzysk na lata 2024-2029.
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Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach, 

które odbyły się w dniu 24 kwietnia 2024 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w nad uchwałą w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy 

Wyrzysk na lata 2024-2029 wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W obecności 14 radnych – 14 głosami „za”  Rada podjęła uchwałę Nr LXXXI/726/2024, która 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

8)  zasad  i  trybu  postępowania  o  udzielenie  spółkom  wodnym  dotacji  z  budżetu  Gminy 

Wyrzysk i sposobu jej rozliczania;

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad ww. punktem. 

Nie podjęto dyskusji.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji nad projektem uchwały 

w sprawie  zasad i  trybu postępowania o udzielenie spółkom wodnym dotacji  z budżetu Gminy 

Wyrzysk i sposobu jej rozliczania.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach, 

które odbyły się w dniu 24 kwietnia 2024 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w nad uchwałą w sprawie zasad i trybu postępowania 

o udzielenie spółkom wodnym dotacji z budżetu Gminy Wyrzysk i sposobu jej rozliczania wraz z 

autopoprawką. 
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Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W obecności 14 radnych – 14 głosami „za”  Rada podjęła uchwałę Nr LXXXI/727/2024, która 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

9)  określenia  zasad  udzielania  dotacji  na  sfinansowanie  prac  konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków; 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad ww. punktem. 

Nie podjęto dyskusji.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji nad projektem uchwały 

w  sprawie  przyjęcia  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  udzielania  dotacji  na 

sfinansowanie  prac  konserwatorskich,  restauratorskich  lub  robót  budowlanych  przy  zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków.

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach, 

które odbyły się w dniu 24 kwietnia 2024 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w nad uchwałą w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 

robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

12



Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W obecności 14 radnych – 14 głosami „za”  Rada podjęła uchwałę Nr LXXXI/728/2024, która 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

10) uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024-2026. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad ww. punktem. 

Nie podjęto dyskusji.

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji nad projektem uchwały 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024-2026. 

Przewodniczący Komisji przedstawili opinie dot. projektu uchwały omawianego na posiedzeniach, 

które odbyły się w dniu 24 kwietnia 2024 r.

Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie w nad uchwałą  w sprawie  uchwalenia  Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2024-2026. 

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Piotr Wiesław Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

W obecności 14 radnych – 14 głosami „za”  Rada podjęła uchwałę Nr LXXXI/729/2024, która 

stanowi załącznik nr 14 do protokołu.
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Ad. 7.  Sprawozdanie Kierownika Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Wyrzysku z działalności ośrodka za 2023 rok oraz potrzeb pomocy społecznej.

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad ww. punktem. 

Nie podjęto dyskusji.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  przedstawienie  opinii  Komisji  nad  sprawozdaniem 

Kierownika Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyrzysku z działalności ośrodka 

za 2023 rok oraz potrzeb pomocy społecznej.

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  sprawozdania  omawianego  na  posiedzeniach, 

które odbyły się w dniu 24 kwietnia 2024 r.

Przewodniczący  obrad zarządził  głosowanie  w  nad   sprawozdaniem  Kierownika  Miejsko  – 

Gminnego  Ośrodka  Pomocy Społecznej  w Wyrzysku  z  działalności  ośrodka  za  2023  rok  oraz 

potrzeb pomocy społecznej.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W obecności 14 radnych – 14 głosami „za”  Rada przyjęła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 

15 do protokołu.

Ad. 8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w rodzinie 

oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2021-2023 za 2023 rok. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad ww. punktem. 

Nie podjęto dyskusji.
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Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji nad sprawozdaniem z 

realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy 

w rodzinie na lata 2021-2023 za 2023 rok. 

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  sprawozdania  omawianego  na  posiedzeniach, 

które odbyły się w dniu 24 kwietnia 2024 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie nad sprawozdaniem z realizacji Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie na lata 2021-2023 

za 2023 rok. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 

Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, 

Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz 

Michalski, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Piotr Wiesław Radwański

W obecności 14 radnych – 14 głosami „za”  Rada przyjęła sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 

16 do protokołu.

Ad. 9 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Radnych o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad ww. punktem. 

Nie podjęto dyskusji. 

Ad. 10 Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządu Osiedli.

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad ww. punktem. 

Głos  zabrała  Sołtys  Osieka  Nad  Notecią  –  Ewa  Pawlaczyk,  która  poprosiła  o  podejście  Pana 

Romana Łukę -  Przewodniczącego Rady  oraz Pana Jacka Wiśniewskiego – Zastępcę Burmistrza 

Wyrzyska.  Pani  Sołtys  powiedziała:  ,,Panie  Burmistrzu,  Panie  Przewodniczący.  W  imieniu 

Sołtysów chciałam podziękować za wieloletnią współpracę. Może byliśmy i jesteśmy Sołtysami 
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bardzo  wymagającymi,  ale  taka  nasza  praca.  Jeżeli  uważacie,  że  podobała  się  Wam  nasza 

współpraca,  to  opowiadajcie.  Jeżeli   jesteście  niezadowoleni  z  naszej  współpracy,  to  nic  nie 

mówcie. Dziękuję.”.

Przewodniczący Rady – Roman Łuka powiedział:  ,,Wysoka Rado,  Panie  Burmistrzu,  Szanowni 

Państwo,  Szanowne  Panie  Sołtys  i  Szanowni  Pani  Sołtysi.  Jestem  mile  zaskoczony  tą 

niespodzianką, lecz serdecznie dziękuję za kwiaty i upominek. Ja osobiście traktuję współpracę na 

linii  Panie  Sołtys  oraz  Panowie  Sołtysi  i  Przewodniczący  Rady,  i  myślę  również,  że  mogę  to 

powiedzieć w imieniu całej Rady Miejskiej, jako współpracę bardzo owocną, merytoryczną. Myślę, 

że Państwo pamiętają,  iż nigdy nie narzekałem na to.  Jeszcze raz bardzo dziękuję i  życzę, aby 

Państwo ze swej strony mogli dalej tak współpracować z nowymi władzami. Bardzo dziękuje.”. 

Zastępca Burmistrza Wyrzyska – Jacek Wiśniewski  powiedział:  ,,Pani Przewodniczący, Państwo 

Radni, Szanowni Państwo Sołtysi. Pani Ewa Pawlaczyk powiedziała znamienne słowa o tym, że 

byliśmy  wymagającymi  sołtysami.  Byliście  Państwo  wymagającymi  partnerami,  ale  to  bardzo 

dobrze. Dzięki temu, że byliście Państwo wymagający wobec Pani Burmistrz, wobec mnie, wobec 

Radnych, to dzięki temu, że byliście właśnie wymagający, to dzięki temu mogliście Państwo, też 

z naszą pomocą  realizować swoje zamierzenia. Zamierzenia, które na pewno były skierowane na 

potrzeby Waszych mieszkańców, Waszych Sołectw. Bardzo dobrze,  że Wasze wymagania były 

bardzo wysokie,  bo tylko wtedy kiedy one są  wysokie,  to  są  właśnie  trudne do zrealizowania

i większą macie Państwo i mi satysfakcję, że mogliśmy Państwu w tych zamierzeniach pomóc. 

Serdecznie  dziękuję  za  miłe  słowa  i  wszystkim  tym  z  Państwa,  którzy  będą  chcieli  nadal 

sprawować  swoją  rolę  w  swoich  społecznościach  lokalnych,  życzę  Państwu  powodzenia,

a wszystkim tym, którzy uznają, lub już uznali, że ich rola się w tym momencie skończyła  jeszcze 

raz bardzo serdecznie dziękuję.”. 

Ad. 11 Wolne głosy

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad ww. punktem i zabrał głos jako pierwszy: ,,Przez 

chwilę chciałbym nawiązać do uroczystej sesji, która miała miejsce 4 kwietnia br. Otóż na tej sesji 

zostały złożone serdeczne gratulacje, podziękowania i życzenia dla wszystkich podmiotów z terenu 

naszej   gminy,  zwróciliśmy  się  my  jako  Radni,  ale  również  organ  wykonawczy,  czyli  Pani  

Burmistrz  wraz  ze  swoimi  pracownikami,  do  całej  wspólnoty  samorządowej  Gminy  Wyrzysk, 

dziękując  za  współpracą.  Ja  dzisiaj  jeszcze  raz  chciałbym wszystkim Państwu podziękować za 

wspólne działanie na rzecz Gminy i jej mieszkańców. Przy okazji, a przede wszystkich chciałbym 

złożyć gratulacje dla nowo wybranego Burmistrza Wyrzyska – Pana Marcina Piszczka, jak również 

dla nowo wybranych Pań radnych  i Panów radnych, i życzę wszystkim wytrwałych, rzetelnych

i  spokojnych,  a  nade  wszystko  owocnych  działań  na  rzecz  wspólnoty  samorządowej  Gminy 

Wyrzysk. Wszystkiego najlepszego.”.    
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Radny Stefan Wełniak powiedział: ,,Panie Przewodniczący, Państwo Radni, Panie Burmistrzu, Pani 

Skarbnik, Pani Sekretarz. Ze swej strony chciałbym bardzo podziękować za 5 lat wspólnej pracy na  

rzecz naszej społeczności, a przede wszystkim chciałbym podziękować Panu Przewodniczącemu, 

że ta praca Przewodniczącego Rady nie odbywała się tylko  na terenie obecnego lokalu sesyjnego, 

ale  również  w  terenie.  Bardzo  dziękuję  Panie  Przewodniczący  za  te  lata  wspólnej  pracy

i  prowadzenia  naszej  Rady  dla  dobra  społeczności  lokalnej.  Również  chciałbym  podziękować 

wszystkim pracownikom urzędu, za wkład pracy, że niektóre rzeczy były naprawdę bardzo, nie 

mówię  o  wszystkich,  lecz  kiedy  pisałem  interpelację  i  zapytania,  bo  też  wymagali  ode  mnie 

mieszkańcy  tej  gminy.  Chcieli  się  dowiedzieć  jak  funkcjonuje  Rada,  jak  funkcjonuje  urząd. 

Chciałbym serdecznie podziękować Pani Skarbnik. Ciężki to jest kawałek chleba być skarbnikiem, 

gdzie w grę wchodzą pieniążki, bo pieniądze to są rzeczy, gdzie odzwierciedleniem jest później 

praca  na rzecz danej, lokalnej społeczności, wsi i miasta. Uważam, że podzielone te pieniądze, 

które były na inwestycje, które przyszły, podpisane promesy, a nie wszystkie zostały zrealizowane, 

bo są długofalowe. Chciałbym też również podziękować Panu Burmistrzowi, ze swej strony jako 

radny i  mieszkaniec Osieka,  tak samo jak i  Pan Burmistrz,  że te działania,  które były,  to były 

działaniami, nie zawsze działaniami w tym słowa znaczeniu, ale były konstruktywne i dyskusja 

była też konstruktywna. Pani Sekretarz bardzo dziękuję za całokształt pracy, krótki okres pracy, ale 

cenny.  Chciałbym za  to  podziękować.  A  nad  całością  działania  chciałbym podziękować  Panu 

Mecenasowi, który wszystkie opinie do uchwał były przez Pana opiniowane. Chciałbym bardzo 

podziękować, a były dyskusje na ten temat lecz w demokracji tak jest. Chciałbym też jeszcze na 

koniec podziękować wszystkim pracownikom urzędu, wszystkim podmiotom należącym do tego 

urzędu: Przedsiębiorstwu Wodociągów i Kanalizacji, Jednostce  Gospodarki Komunalnej, Miejsko-

Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej oraz wszystkim podmiotom, które należały, za bardzo 

dobrą współpracę i to jest duży wkład pracy tych jednostek.  Na koniec byłbym niesprawiedliwy, 

gdybym  nie  podziękował  koledze,  też  pasjonatowi  historii,  Panu  Ryszardowi  Sellowi  za 

prowadzenie  Młodzieżowej  Rady.  Szanowni  Państwo  to  był  jeden  z  elementów  pokazania

i  wskazania  młodym  ludziom  jak  powinna  działać  Rada,  a  oni  niestety  są  początkiem  dla 

przyszłych radnych gminy i będą decydowali o dalszym rozwoju naszej gminy. Będą decydowali o 

całości tego co będzie się tutaj na terenie gminy działo. Jeszcze raz chciałbym Szanowni koledzy 

radni podziękować za 5-letnią pracę. Dziękuje.”. 
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Ad. 12  Zakończenie obrad.

O godzinie 12:46  Przewodniczący Rady zamknął LXXXI sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku.

Protokół  sporządzono  w  jednym  egzemplarzu,  na  podstawie  transmisji  obrad  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku, archiwizowanej w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Protokół sporządziła:   Przewodniczący Rady 

Dagmara Pinkowska       (-) Roman Łuka

podinsp. ds. obsługi rady gminy
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